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Verslag bestuursvergadering 12 maart 2024 om 14.30 uur in de Kruisdam 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom en Agenda   
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 27 februari  

Gouden Dagen ipv Gouden Handen. 
Verder akkoord. 
 

3. Mededelingen: geen 
 

4. Ingekomen - Mail   
 Mail Chiel Eendenburg mbt subsidie&omgevingsvisie-nw energiesysteem 

Is doorgestuurd naar Herman Nieuwland. 
 Jaarstukken biljartclub De Poedelaars  

Met waardering kennis van genomen. 
  
 Bezwaren biljarters (zie agendapunt 11 C.e.)  
 Van Lucy overzichten jan-feb 2024 van Bar, Bestuur en Beheer 

Voor kennisgeving 
 Mededeling Lucy: Is even uit de roulatie. Met Rob zijn betalingen afgestemd. Er is indien 

nodig achterwacht voor de boekhouding 
 Van Versa over afscheid Anita Keita op 27 maart 15.30 uur in Krachtcentrale Huizen. 

Rob, Cees, Joost gaan. 
 

5. Vermelding diverse relevante contacten in afgelopen periode of in de planning: 
Geen speciale / vermeldenswaardige. 
 

6. Resultaten Wethoudersoverleg? 
 Enkele onderwerpen (huurcontract, school, jongeren) niet aan de orde gekomen. 
 Naar aanleiding van de subsidiebeschikkingen wel indringend gesproken over de 

onzorgvuldige administratieve processen bij de gemeente en de ontwikkeling van de 
relatie. Die zou meer in overeenstemming kunnen zijn met de gemeentelijke wens voor 
sterke buurten & wijken en minder op detaillistische sturing op onderdelen. Wat 
beschikkingen betreft hebben we aangegeven voornemens te zijn om bezwaar aan te 
tekenen. 

 Volgend overleg over rapport bestuurlijke toekomst op 18 april om 14.45 in de Kruisdam 
 

7. Vervolg traject Toekomst Bestuur 
 Reactie van Jos op het rapport wordt meegenomen 
 We wachten verder op aanmeldingen. Er zijn er enkelen. Joost registreert en stuurt 

bevestiging. 
 Na de 26e moet de sollicitatiecommissie benoemd en aan de slag. Jaap stelt namen van 

bestuursgedelegeerden voor. Akkoord. 
 

8. Subsidiebeschikkingen   
 Contact Rob met mvr Heuft van de Cie Bezwaar & Beroep . Rob informeert nader. 
 Beschikking PRAATHUIS – WELZIJNSONTMOETING (zie onder 12 E)  

• Er is net een definitieve beschikking ontvangen  
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• Resultaten van de bespreking dd. 7 maart jl.  en consequenties voor aanvraag en 
ontwikkeling vh project in 2025? 
o 7 maart heeft niet veel nieuws opgeleverd.  
o Wel dat de Sociaal Plein-functionaris Claudia zich nader gaat informeren en met 

Tamira gaat praten.  
o De nieuwe aanvraag voor 2025 moet as. 1 april binnen zijn. 
o Gesprek Tamara-Claudia: kijken of dat resultaat oplevert waar we  mee uit de 

voeten kunnen. 
o Als dat geen uitweg biedt snel gesprek met van Voorden dat dit fout gaat lopen. 

Let op goede planning. Dat gesprek moet eind maart plaatsvinden omdat 1 april 
aanvraag binnen moet zijn. Dat moet in ieder geval formeel gebeuren. 

o Op 26 maart terug in bestuur. 
 Beschikking KRUISDAM, cq Stichting Hilversumse Meent 

• In wethoudersoverleg is dit niet meer aan de orde gekomen. Heller moest tijdig weg.  
Is ook voor het bezwaar niet relevant omdat de wethouder er niet meer inhoudelijk 
op zal reageren. 
 

9.  Aanmeldingen vrijwilligers via Website.  

• Overzicht aanmeldingen vrijwilligers. Joost zal een verdeling maken. Er wordt telefonisch 
contact opgenomen met iig de vraag wat de bedoeling van aanmeld(st)er is en wat voor 
soort functies worden beoogd. Indien er sprake is van specifieke voorkeuren of opties 
en/of meer structurele functies wordt een nadere afspraak gemaakt. (Denk aan bar, 
communicatie, schrijven, redactie, beheer en onderhoud, cultuur, bar en keuken, etc) 
Zoniet dan worden ze in een pool opgenomen en worden bij gelegenheid gevraagd zich 
in te zetten. Jaap, Rob, Cees en Joost stellen zich beschikbaar. 

• De vraag is nu hoe voorliggende lijst zich verhoudt tot andere pool(s) binnen de 
wijkorganisatie. Voor gebruik en beheer kunnen we dat misschien beter structureren. 
Cees gaat daarover met A&E in gesprek en vraagt om de overzicht vrijwilligers die op 
HHandjes hebben gereageerd. Komt terug. 
 

10. Jaarverslag  
Opzet en afspraken. 
Joost heeft zinvolle punten op een rij gezet om in het verslag mee te nemen. Iedere 
portefeuillehouder regelt bijdrage vanuit eigen sectie. .  
Afgesproken wordt qua opzet aan te sluiten bij het vorige jaarverslag. Joost stuurt dat op. 
1e week april materiaal aanleveren. Joost verwerkt dit. Jaap-Joost voegen voorstel algemene 
conclusies-consequenties toe (voor zover dat niet door portefeuillehouders is aangegeven). 
Bespreking in bestuur van 9 april en 23 april eindversie. 
 

11. Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Meent Mobiel / de financiering? 

De financiering is rond. Een sponsor heeft budget beschikbaar gesteld ter dekking van 
het tekort in aanschafbudget en deels voor exploitatie.  
Rene Roovers gaat aan de slag met Plan voor Aanpak en de concrete (ook personele) 
invulling hiervan. Komt de volgende bestuursvergadering terug. 

b. Voortgang Duurzaam - Aardgasvrij: 
Dankbetoon aan Chiel regelt Jaap in overleg met penningmeester. Voor wijkblad 
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maakt Jaap een artikeltje over het hernemen de zetel in de regiegroep door Herman 
Nieuwland en over het afscheid  van Chiel. 
Het gesprek met bewoners heeft overigens nog niet tot  bevredigend resultaat geleid. 
Er blijven nog steeds vragen onbeantwoord.  
 

B. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 

a. Huurovereenkomst  
o Wat betekenen de doorhalingen? 
o De vermelde bijlagen zitten er niet bij. Worden opgevraagd door Rob. 
o Rob en Bert bespreken de opmerkingen van Lucy en Jos 
o Er is is helemaal geen subsidie-overeenkomst. We hebben trouwens meer 

subsidies (4). Wat betekent het bijvoorbeeld als een subsidie wegvalt. 
o Vragen bij de onderhoudsparagraaf. Er wordt oa. gewezen op een demarcatielijst 

die niet is bijgevoegd. Die willen we eerst zien. 
o Ongebruikelijke ondertekening 
o Er wordt een reactie opgesteld in overleg Jaap, Bert, Rob. 

b. Evaluatie voortgang opdracht functioneel beheerder.  
Bert heeft een voortgangsgesprek met Alma en stemt het resultaat tav. contract af 
met Rob. Er wordt overigens ook gewezen op voorwaarden in de beschikking van de 
beheerder. Geef haar daar de nodige ruimte voor. 

c. LEDverlichting Zuidzaaal  
Accoord met het voorstel. 

d. N.a.v. het gratis verstrekken van versnaperingen tijdens diverse activiteiten wordt 
vastgesteld dat versnaperingen als regel niet gratis zijn. Alleen bij bijzondere 
gelegenheden kan hiervan bij bestuursbesluit worden afgeweken. 
 

C.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Stand van zaken jongerenoverlast?  

- Nog klachten? 
Aan alle gebruikers duidelijkheid geven over besluit de jongeren voorlopig niet toe te 
laten. (nav. misverstand/verschil van mening bij barmedewerkers). 
- Voortgang gesprek met Jongeren. Jill zal datavoorstellen doen. Dan kan gesprek 
plaatsvinden met Jongerenwerk en jongeren.  

b. Voortgang aanvraag 600-50-jaar-activiteiten? 
o Subsidieaanvraag niet helemaal goed verlopen. Is laat ingediend.  Besluit wordt nu 

begin april verwacht. 
c. Zaterdag 16 maart openingsdag 50 jaar Hilversumse Meent. Onthulling motto “600 

jaar |Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent”, opening van de foto-expo en ’s 
avonds 70er-jaren-discofeest. 
Er was onduidelijkheid over de organisatie van de middag, waardoor Joost dit heeft 
opgepakt. Joost licht opzet en programma toe. Jaap kan er niet bij zijn. Joost doet 
openingswoord. 
Op de echte verjaardag 15 maart worden eerste bewoners aan de grasmeent door 
Jaap, Joost, Rob en Bert met taart bezocht. Er is pers bij. Joost regelt ook dit.  
Aanvullend verzoek om bijdrage voor de 16e van A&E: raming blijkt te laag.. Er is 
300,00 budget in begroting en een bedrag voor hapjes ed. Alsnog akkoord met alleen 
extra kosten dj en decoratie. Deze meerkosten moet worden verrekend met de evt. 
nog te verkrijgen subsidie voor het ingestuurde plan.  
Wat betreft de kosten fototentoonstelling wordt het resultaat van de aanvraag van 
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de fotoclub bij  Liesbeth Michels (wijkbudget) afgewacht. Is er overigens geen 
cultuursubsidie voor dit soort gelegenheden? 

d. Conceptmail van Cees A&E met reacties daarop.  
De coordinatieproblemen van 16 maart als leerproces beschouwen. Evaluatie daarop 
houden. Cees in gesprek met Marjolein en team A&E.  

e. Knelpunten. Wat doen we ermee? 
Joost heeft in zijn reactie suggesties gedaan. Wil die graag terug op de agenda. 

f. Doorlopende bezwaren biljarters 
Serieus te nemen. De aangeboden alternatieven hebben echter consequenties ook 
voor andere gebruikers van het gebouw. Ook die serieus nemen. Die eerst met 
betrokkenen bespreken voor er iets aan de hand van een oplossingsvoorstel over 
besloten kan worden. (Cees ) 

 
D. Uitvoeringsagenda Duurzaamheid en Wonen (Cees)  actualiteit, mededelingen 

We wachten resultaat van overleg Cees-Herbert af. Herbert volgende vergadering 
uitnodigen. 
 

E. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
a. Demo en aanbod Vriendenloterij 

Na ampel beraad en bespreking van diverse consequenties ziet een meerderheid van 
het bestuur ervan af. 

b. Jaarresultaat 2023 (mail van Lucy met cijfermateriaal 2023)  

Mail van Lucy dd. 30-01-24   

Komt eind maart terug. Moet 1 mei binnen zijn. 

 

F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 
a. Verslag Bende van 6  

Komt terug 
b. Gesprek beheergroep met nieuwe vrijwilligers  

Komt terug. 
 

G.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
a. Optie van 600-50 jaar Krant in Hilversums Nieuws. 

Fors bedrag in de offerte. 
Wel probleem met adverteerders oplossen. Mogelijk kunnen adverteerders -zonder 
logo- als sponsoren vermeld worden. Als er invulling aan kan worden gegeven 
accoord om er in het kader van 600-50 jaar subsidie voor aan te vragen. 
 

10. Rondvraag 
 

11. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 
De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 26 maart in de Zuidzaal. Besloten wordt 
om in het vervolg om 14.00 uur te starten.  

 
 
JN 18-03-2024 


